



## Déclaration

Nous, l'Association des anciens parlementaires des pays membres du Conseil de l'Europe, avons appris avec grande tristesse l'assassinat de Jo Cox, un membre actif et engagé du Parlement du Royaume-Uni.

Nous condamnons ce crime de haine avec la plus grande vigueur et nous devons mettre en garde contre une radicalisation du climat politique dans plusieurs États européens.

Nos sincères condoléances au mari et aux enfants de Mme Cox, à ses parents et amis et au peuple britannique qui ont perdu un représentant démocratiquement élu et qui est mort pour sa conviction.

Nous considérons son assassinat comme une attaque contre la démocratie et lançons un appel aux nations européennes pour défendre ensemble nos valeurs communes qui sont en jeu.

Stockholm, le 17 juin 2016.

(observation d'une minute de silence)

## Declaration

We, the Association of Former Parliamentarians of the Member States of the Council of Europe learned with great sadness of the assassination of Jo Cox, an active and committed Member of the Parliament of the United-Kingdom.

We condemn this hate crime with the utmost vigor and warn against further radicalization in the political climate of several European states.

Our sincere condolences go to the husband and children of Mrs Cox, her relatives and friends and to the British people who lost a democratically elected representative who died for her conviction.

We consider her assassination as an attack on democracy and appeal to the European nations to defend together our common values that are at stake.

Stockholm, 17<sup>th</sup> June 2016.

(observation of one minute silence)